



**Dr. Janet Smylie** is a family physician and public health researcher. She currently works as a researcher scientist in Indigenous health at St. Michael's Hospital, Centre for Urban Solutions (CUHS), where she directs the Well Living House Applied Research Centre for Indigenous Infant, Child and Family Health. Her primary academic appointment is as a Professor in the Dalla Lana School of Public Health, University of Toronto. She maintains a part-time clinical practice with Inner City Health Associates at Seventh Generation Midwives Toronto. Dr. Smylie has practiced and taught family medicine in a variety of Aboriginal communities both urban and rural. She is a member of the Métis Nation of Ontario, with Métis roots in the prairies. Her research interests are focused in the area of addressing the health inequities that challenge Indigenous infants, children and their families through applied health services research. Dr. Smylie currently leads multiple research projects in partnership with First Nations, Inuit, and Métis communities/organizations. She holds a CIHR Applied Public Health Research Chair in Indigenous Health Knowledge and Information and was honoured with a National Aboriginal Achievement (Indspire) Award in Health in 2012. A Métis woman, Dr. Smylie acknowledges her family, teachers, and lodge.

La **D<sup>re</sup> Janet Smylie** est médecin de famille et chercheuse en santé publique. Elle travaille actuellement comme chercheuse scientifique dans le domaine de la santé autochtone au Centre pour des solutions de santé urbaine de l'Hôpital St. Michael's, où elle dirige le centre de recherche appliquée pour la santé des nourrissons, des enfants et des familles autochtones Well Living House. Professeure à l'École de santé publique Dalla Lana de l'Université de Toronto, il s'agit de sa principale nomination universitaire. Elle maintient une pratique clinique à temps partiel chez Seventh Generation Midwives Toronto, au service de l'organisation Inner City Health Associates. La D<sup>re</sup> Smylie a pratiqué et enseigné la médecine familiale au sein d'une variété de collectivités autochtones aussi bien urbaines que rurales. Membre de la Métis Nation of Ontario (Nation métisse de l'Ontario), ses racines métisses proviennent des Prairies. Ses travaux visent à éliminer les inégalités auxquelles sont confrontés les nourrissons, les enfants et les familles autochtones en matière de santé par le biais de la recherche appliquée dans le domaine des services de santé. La D<sup>re</sup> Smylie dirige actuellement plusieurs projets de recherche en partenariat avec des collectivités et des organisations des Premières Nations, des Inuits et des Métis. Titulaire d'une Chaire de recherche du Canada pour l'avancement des services de santé génératifs pour les populations autochtones au Canada, elle s'est vu décerner, en 2012, un Prix national d'excellence décerné aux Autochtones (Indspire) en santé. En tant que Métisse, la D<sup>re</sup> Smylie témoigne sa reconnaissance à sa famille, ses professeurs et son pavillon.